
ZÁPIS č.6/2011

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Chlumčany

konaného dne 2.8.2011 v 19:00 hodin

MíSTO KONÁNí: v sídle Obecního úřadu - Chlumčany čp. 154, PSČ 439 03

PŘfTOMNI: Jarmila Nechanická - Starostka (JN)
Vladimír Nič - Místostarosta (VN)
Eva Jarošová - Zastupitel (EJ)
Milan Kučera - Zastupitel (MK)
Ing.Miroslav Tůma - Zastupitel (MT)

Zdeněk Švarc - Zastupitel (ZT)Omluven:

HOSlÉ Prezenční listina - Příloha Č.O

PROGRAM:

1. Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
2. Schváleníprogramu
3. Slibnovéhočlenazastupitelstva
4. ()p'ava komunikacez programuPOV
5. Smlouva o smlouvě budoucí - ČEZ
6. Stanovení ceny za prodej pozemku p.č. 267 v k.ú. Chlumčany
7. Petice pro uzavření ulice od p. Říhy po p. Koudelovou
8. Slib nového člena zastupitelstva
9. Různé
10. Diskuze a závěr

Seznam příloh:

Příloha č.1
Příloha č.2

Průvodní dopis ke Smlouvě o smlouvě budoucí - ČEZ
Petice občanů

K bodu č.1 Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Chlumčany svolala starostka obce JN . Zasedání bylo
zahájeno v 19:00 hod tím, že JN přivítala přítomné a konstatovala, že zasedání
zastupitelstva je usnášeníschopné.

JN navrhla jako zapisovatele zvolit Evu Jarošovou a jako ověřovatele zápisu navrhla zvolit
Milana Kučeru a Ing. Miroslav Tůma.

Diskuze: Neproběhla
Hlasování:Zastupitelstvo schválilo následující usnesení hlasy všech přítomných členů.

Usnesení č.35/2011:
Zastupitelstvo obce Chlumčany schvaluje program veřejného zasedání č. 1/2011, volí Evu
Jarošovou zapisovatelem zasedání a volí Milana Kučeru a Zdeňka Švarce ověřovateli zápisu.



K bodu č.2 Schválení programu.

JN informovala přítomné o změně programu. Vypouští se z programu bod 3 a bod 8.
V současné době je budoucí zastupitelka na dovolené.

Diskuse: neproběhla
Hlasování: Zastupitelstvo schválilo následující usnesení hlasy všech přítomných členů.

Usnesení č.36/2011:
Zastupitelstvo obce Chlumčany schvaluje upravený program zasedání.:

K bodu č.4 Oprava komunikace z programu POV.
JN informoval přítomné , že obci byla Usteckým krajem schválena dotace z Programu obnovy

venkova pro rok 2011 ve výši 184 000,- Kč.Navrhuje, aby dotace byla použita na opravu chodníků,
které jsou na nejvíce frekventovaných místech obce a které jsou nejvíce poničené. Zastupitelé
navrhují chodníky před MŠ, naproti MŠ, před obchodem a dále se vytipují nejvíce poškozená
místa, do výše poskytnuté dotace.

Diskuze: neproběhla

Hlasování:Zastupitelstvo schválilo následující usnesení hlasy všech přítomných členů.

Usnesení Č. 37/2011

Zastupitelstvoobce Chlumčany schvaluje, aby dotace byla použita na opravu výše uvedených
chodníků.

K bodu Č.S Smlouva o smlouvě budoucí s ČEZ.
JN informovala přítomné o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného

břemene se společností ČEZ Distribuce a.s. Děčín.Smlouva se týká pozemku p.č. 164/38.
Zastupitelé požadují náhradu za zřízení věcného břemene ve výši 15 000,- Kč.

Diskuze: neproběhla
Hlasování:Zastupitelstvo schválilo následující usnesení hlasy všech přítomných členů.

Usnesení Č. 38/2011

Zastupitelstvo obce Chlumčany schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí se společností
ČEZ Distribuce, a.s. Děčín o zřízení věcného břemene na pozemku č. 164/38 za náhradu ve
výši 15000,- Kč.

K bodu č.6 Cena za prodej pozemku p.č. 267 v k.ú.Chlumčany.

Za prodej výše uvedeného pozemku stanovuje zastupitelstvo cenu 700,-Kč za 1 m2.
Pozemek byl nabídnut fi. Legios . Tento nabídku odmítl. Pozemek bude nabídnut dalšímu

zájemci. Stanovená cena je neměnná.

Diskuse: Neproběhla

Hlasování:Zastupitelstvo schválilo následující usnesení hlasy všech přítomných.

Usnesení č.39/2011

Zastupitelstvoobce souhlasí, aby pozemek p.č. 267 v k.ú. Chlumčany byl nabídnut dalšímu zájemci
za minimální cenu 700,-Kč za 1 m 2.
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K bodu č.7Petice na uzavření ulice od p. Říhy k p. Koudelové ..

Zastupitelstvo obce obdrželo Petici od všech obyvatel výše uvedené ulice. Občané žádají,
aby jejich ulice, která je v současné době značkou stanovena jako neprůjezdná, byla
částečně uzavřena.
Důvodem je nedodržování rychlosti a nerespektování dopravní značky Průjezd zakázán.

Diskuse: neproběhla
Hlasování: Zastupitelstvo schválilo následující usnesení hlasy všech přítomných členů.

Usnesení č. 40/2011 :
Zastupitelstvo obce Chlumčany schvaluje,aby výše uvedená ulička byla částečně uzavřena.

K bodu č. 9 Různé.

a.- JN informovala přítomné o bezúplatném převodu pozemku 336/5 od úřadu pro zastupování
státu.
b.- JN informovala o úmyslu prodat část pozemku 5mx35m u trafostanice ve Vlčí za hodnotu
100,-Kč za 1 m2.
c- JN informovala o zrušení Vyhlášky o fondu bydlení. Fond bydlení byl již ukončen.
d- Obec byla vyzvána projednat a připomínkovat návrh koncepce zdravotnictví Lounska.

O zpracování byl požádán pan MUDr J. Unger.
Usnesení č. 41/2011:
Zastupitelstvo schvaluje:

bezúplatný převod pozemku 336/5
prodej části pozemku u trafostanice ve Vlčí za hodnotu 1OD-Kč, pokud fi. ČEZ nebude mít
námitek.
Zrušení vyhlášky o Fondu bydlení
Aby MUDr J. Uner zpracoval návrh koncepce zdravotnictví Lounska

K bodu č. 10 . Diskuse a závěr.

Diskuse:
přítomná paní Zemanová si ztěžuje, že na chodníku před MŠ parkují auta rodičů dětí.
Pan Chramosta se dotazuje, kdy proběhne další fáze dání el. vedení do země.

Na stížnost paní Zemanové: ředitelka školky upozorní rodiče, aby auta na chodník nezajížděla. Dále
je v plánu obce viz bod 4. tento chodník celý rekonstruovat a zvýšit tak, aby tam auta nemohla
najíždět.
Na dotaz pana Chramosty: bude zaslán písemný dotaz na fi. ČEZ.

JN poděkovala přítomným za účast a ukončila zasedání.

V Chlumčanech , 2..8.2011 I
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Jarmila Nechanická

Starostka obce
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Ověřovatel

.......... ~ .
Milan KUČ8ra

Ověřovatel
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